
НАШИ АВТОРЫ

Абеленцева Ольга Алексеевна, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Санкт-Петербургского Института истории РАН, автор работ по истории Русской митрополии в XV в. и монастырских архивов XVII в.

Abelentseva Olga Alekseevna, PhD (History), Senior Researcher of the St.-Petersburg Institute of History of the Russian Academy of Sciences, the author of works on history of the Russian metropolis in the 15th century and the monastic archives of the 17th centuries. E-mail: oaabelen@mail.ru

Алпатов Сергей Викторович, кандидат филологических наук, доцент кафедры устного народного творчества филологического факультета МГУ им. М. В. Ломоносова, автор работ по истории фольклора.

Alpatov Sergey Viktorovich, PhD (Philology), Associate Professor of the Folklore Department at the Faculty of Philology of the Lomonosov Moscow State University, the author of works on history of folklore. E-mail: alpserg@gmail.com

Корогодина Мария Владимировна, кандидат исторических наук, научный сотрудник Научно-исследовательского отдела рукописей Библиотеки РАН, автор работ о Кормчих и иных канонических книгах в славянских странах, покаянной дисциплине на Руси, по истории церкви.

Korogodina Maria Vladimirovna, PhD (History), Researcher of the Department of Manuscripts of the Russian Academy of Sciences Library, the author of works on Nomocanons (Kormchaja kniga) and other canonical books in Slavic countries; Russian penitential texts; Orthodox Church history. E-mail: mkorogodina@rambler.ru

Конявская Елена Леонидовна, доктор филологических наук, ведущий научный сотрудник ИРИ РАН, главный редактор научного журнала «Древняя Русь. Вопросы медиевистики», автор многих работ по источниковедению Древней Руси, текстологии, летописанию, истории древнерусской литературы.

Konyavskaya Elena Leonidovna, Grand PhD (Philology), Editor-in-Chief of the scholarly journal "Drevnyaya Rus'. Voprosy Medievistiki", Leading Researcher of the Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences, the author of many works on history and textual study of the Old Russian literature, source study and annals writing. E-mail: ekonyavskaya@gmail.com

Кузьмина Мария Константиновна, аспирантка филологического факультета МГУ им. М. В. Ломоносова, учитель русского языка и литературы «Школы во имя апостола и евангелиста Иоанна Богослова».

Kuzmina Maria Konstantinovna, postgraduate student of the Faculty of Philology of the Lomonosov Moscow State University. E-mail: markuzmina@yandex.ru

Маслова Светлана Алексеевна, аспирантка исторического факультета МГУ им. М. В. Ломоносова.

Maslova Svetlana Alekseevna, postgraduate student of the Faculty of History of the Lomonosov Moscow State University. E-mail: sveta2687@yandex.ru

Михеев Савва Михайлович, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Института славяноведения РАН, автор многих работ по истории письменной традиции домонгольской Руси.

Mikheev Savva Mikhailovich, PhD (History), Senior Researcher at the Institute of Slavic Studies of the Russian Academy of Sciences, the author of works on the history of writing tradition in the Old Russia. E-mail: mikheev@gmail.com

Новикова Монтерде Ольга, испанский историк российского происхождения, сфера научных интересов: история русской политической мысли, история русской внешней политики, политическая история России.

Novikova Monterde Olga, a Spanish historian, Russian by birth, the circle of professional interests: the history of Russian political thought, the history of Russian foreign policy and the political history of Russia. E-mail: olganovikovamonterde@yahoo.es

Полехов Сергей Владимирович, кандидат исторических наук, научный сотрудник Института российской истории РАН, сфера научных интересов — история Великого княжества Литовского в XIII—XVI в.

Polekhov Sergey Vladimirovich, research fellow at the Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences. Research interests — history of the Grand Duchy of Lithuania in the 13th—16th centuries. E-mail: sergey.polekhov@gmail.com.

Сапожникова Ольга Сергеевна, кандидат филологических наук, сотрудник Научной библиотеки им. М. Горького Санкт-Петербургского государственного университета, автор работ по древнерусской книжности.

Sapozhnikova Olga Sergeevna, PhD (Philology), researcher of the Scientific Library of the St.-Petersburg State University, the author of works on the history of the Old Russian book. E-mail: olsapoj@mail.ru

Сили Шандор, кандидат исторических наук, научный сотрудник Центра русистики Университета имени Лоранда Этвеша (г. Будапешт), сфера научных интересов: история и историография Киевской Руси и Сибири в период Московского государства.

Szili Sandor, PhD (History), Researcher of the Centre of Russian Studies of the Lorand Etvész University (Budapest), scientific interests: the history and historiography of Kievan Rus' and Siberia of the period of the Moscow State. E-mail: monsan01@t-online.hu

Шамин Степан Михайлович, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник ИРИ РАН, ведущий научный сотрудник Государственного института русского языка им. А. С. Пушкина, автор исследований по истории и культуре России XVII столетия, сотрудник кафедры истории и философии Всероссийского государственного университета кинематографии имени С. А. Герасимова.

Shamin Stepan Mikhailovich, PhD (History), Senior Researcher at the Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences, Leading Researcher of the Pushkin State Russian Language Institute, employee of the Department of History and Philosophy of the Gerasimov Institute of Cinematography, author of publications on Russian 17th century history and culture. E-mail: shaminy@yandex.ru